

SYARAT KEMASUKAN RANCANGAN PENGAJIAN JARAK JAUH (RPJJ)

SIDANG AKADEMIK 2021/2022

Bil	PROGRAM PENGAJIAN [Tempoh Pengajian Minimum]	SYARAT KHAS
2.	<p>SARJANA MUDA PENGURUSAN (KEPUJIAN)</p> <p>[4 Tahun]</p> <ul style="list-style-type: none"> • KEWANGAN • ORGANISASI • PEMASARAN 	<p align="center"><u>SYARAT AM</u></p> <p>Calon-calon mestilah lulus Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Persekolahan Vokasional Malaysia (SPM/MCE/SPVM) atau yang setaraf dengan mendapat Kepujian dalam Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia.</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (Band 2) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET) dalam tempoh satu (1) tahun dari tarikh mendaftar.</p> <p align="center"><u>SYARAT KHAS PROGRAM</u></p> <p><u>KATEGORI DIPLOMA / SETARAF</u></p> <p>i. CALON DIPLOMA</p> <p>Diploma dari Institusi Pengajian Tinggi Awam (IPTA) atau Institusi Pengajian Tinggi Swasta (IPTS) yang diiktiraf oleh Agensi Kelayakan Malaysia/Malaysian Qualifications Agency (MQA) atau setaraf.</p> <p>(Keutamaan akan diberikan kepada lulusan diploma dalam bidang berkaitan Pengurusan)</p> <p>ii. CALON DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)</p> <p>Pelajar DVM yang kelayakan SVM memenuhi kesetaraan tiga (3) kredit SPM</p> <p align="center">Dan</p> <p>Berumur 21 tahun ke atas pada tarikh tutup permohonan.</p> <p><u>KATEGORI STPM / SETARAF</u></p> <p>i. CALON STP/HSC/STPM (tahun 2002 dan sebelumnya)</p> <p>Lulus Sijil Tinggi Pelajaran (STP/HSC), Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya Gred E dalam Pengajian Am/Kertas Am dan Gred E dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran lain.</p>

ii. CALON STPM (mulai tahun 2003)

Lulus Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya Gred C dalam Pengajian Am/Kertas Am **dan** Gred C dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran lain.

iii. CALON SIJIL TINGGI AGAMA MALAYSIA (STAM)

Lulus STAM dengan mendapat sekurang-kurangnya pangkat **Jayyid**.

iv. CALON LEPASAN MATRIKULASI KPM/ASASI

Semua lulusan Matrikulasi KPM/Asasi dan yang setara dengannya yang diiktiraf oleh MQA

Dan

Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran lain.

KATEGORI SPM / SETARAF

i. CALON SPM/SPVM

Lulus Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Pelajaran Vokasional Malaysia (SPM/MCE/SPVM) atau setaraf dengan mendapat **Kepujian** dalam Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia **dan lulus** Matematik/Matematik Tambahan

Dan

Mendapat kepujian dalam mana-mana empat (4) mata pelajaran lain

Dan

Berumur 21 tahun dan ke atas pada tarikh tutup permohonan.

ii. CALON WARGA EMAS

Lulus Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Pelajaran Vokasional Malaysia (SPM/MCE/SPVM) atau setaraf dan Lulus Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia

Dan

Berumur 50 tahun dan ke atas pada tarikh tutup permohonan.

		<p><u>KATEGORI APEL</u></p> <p>Lulus MQA APEL T-6 (ujian <i>Aptitude</i> dan Penilaian Portfolio oleh penilai bertauliah)</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Warganegara Malaysia berumur 21 tahun dan ke atas pada tarikh tutup permohonan</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Pengalaman bekerja sekurang-kurangnya tiga (3) tahun</p> <p><u>KATEGORI DIPLOMA EKSEKUTIF</u></p> <p>Diploma Eksekutif daripada Institusi Pengajian Tinggi Awam (IPTA) dan Institut Pengajian Tinggi Swasta (IPTS) yang diiktiraf oleh Agensi Kelayakan Malaysia / <i>Malaysian Qualifications Agency</i> (MQA)</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Memenuhi jumlah kredit terkumpul sebanyak 90 unit</p>
--	--	---